



WINDS OF PROMISE were founded in 2017 in Orange County CA. when ex-UNITY musician guitarist Joe D. Foster and drummer Patrick Longrie met in Longrie's Garage for the fun and enjoyment of the music and after 30 years jammed together and began to write songs. After a short while they had licked blood and decided to start an active band from their garage project. Mike Kenyon took over the bass and for the microphone they got their old friend, companion and the original IGNITE singer Joe Nelson, who, after hearing a demo tape says: WINDS OF PROMISE, is Foster's best work (since Call On My Brothers IGNITE's debut album), or in general, "the band. in June 2018, the four musicians went into the studio to record 10 songs for their debut album on Unity Worldwide Records. the sound of WINDS OF PROMISE can be used as a perfect mix of 80's Dischord Hardcore and the guy's typical OC hardcore: aggressive, energetic and powerful, with lots of breaks and a touch of touch and melody, their songs sound fresh and fresh, yet still reminiscent of the sound of their previous bands (UNITY, UNIFORM CHOICE , IGNITE, TRIGGERMAN, SPEAK 714, THE KILLING FLAME, BLOOD DAYS, LASTLIGHT) and in their songs you can hear the influences of bands like Fugazi, MARGINAL MAN Hear clearly, Embrace, Dag Nasty and Rites Of Spring.

WINDS OF PROMISE gründeten sich 2017 in Orange County CA. als sich die ex-UNITY Musiker Gitarrist Joe D. Foster und Schlagzeuger Patrick Longrie zum Spaß und aus Freude an der Musik in Longrie's Garage trafen und nach 30 Jahren erstmals wieder gemeinsam jamnten und begannen, Songs zu schreiben. Nach kurzer Zeit hatten sie Blut geleckt und entschlossen sich, aus ihrem Garagenprojekt eine aktive Band zu gründen. Mike Kenyon übernahm den Bass und für das Mikrophon holten sie sich ihren alten Freund, Weggefährten und den originalen IGNITE-Sänger Joe Nelson, welcher, nachdem er ein Demotape gehört hatte meint: WINDS OF PROMISE „ist Foster's beste Arbeit seit Call On My Brothers (IGNITE's Debutalbum) oder im Allgemeinen“, in die Band. Im Juni 2018 gingen die vier Musiker ins Studio, um die 10 Songs für ihr Debutalbum auf Unity Worldwide Records aufzunehmen. Der Sound von WINDS OF PROMISE kann als ein perfekter Mix aus 80's Dischord Hardcore und dem für die Jungs typischen O.C. Hardcore beschrieben werden: aggressiv, energiegeladen und kraftvoll, mit vielen Breaks und einer gehörigen Prise an Gefühl und Melodie. Ihre Songs klingen frisch und unverbraucht, erinnern aber trotzdem an den Sound ihrer vorhergehenden Bands (UNITY, UNIFORM CHOICE, IGNITE, TRIGGERMAN, SPEAK 714, THE KILLING FLAME, BLOOD DAYS, LASTLIGHT) und in ihren Liedern kann man die Einflüsse von Bands wie Fugazi, MARGINAL MAN, Embrace, Dag Nasty and Rites Of Spring deutlich heraushören.